
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervsministeren

Dato: 18. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 127

Vil ministeren overveje en mere åben og ærlig løbende tilbagemelding til ansøgere, så

ansøgere bliver reelt orienteret om ansøgningens status? Der henvises til artiklen bragt i

Skive Folkeblad den 6. maj 2020: ”LAG-midler er bevilget: Iværksætter har ventet knap et

år på lovet støtte” m.fl.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Juel-Jensen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Juel.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
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